
PROTOKÓŁ Nr 17 
z XVII sesji Rady Miasta Marki,  

która odbyła się w dniu 16 kwietnia 2008 roku 
 

 
O godzinie 1300, Maria Przybysz – Piwko Przewodnicząca Rady Miasta Marki 

otworzyła XVII sesję Rady Miasta. Przywitała stałych członków Rady oraz przybyłych gości. 
Skład Rady Miasta Marki 21. radnych: obecnych 19 radnych, nieobecnych 2. radnych:  
Jan Orłowski, Tadeusz Pasternak (listy obecności radnych oraz zaproszonych gości stanowią 
załącznik nr 1 do protokołu).  
Po stwierdzeniu quorum Przewodnicząca Rady przedstawiła porządek obrad:  

1. Otwarcie sesji. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z XVI sesji z dnia 12 marca 2008 roku. 
5. Informacja z działalności Burmistrza Miasta Marki (Druk nr 171). 
6. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę nr XV/119/2008 Rady Miasta 

Marki z dnia 30 stycznia 2008 roku w sprawie budżetu Miasta Marki na 2008 rok 
(Druk nr 182).  

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji 
urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych będących w posiadaniu 
Wodociągu Mareckiego Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością w Markach na lata 
2008 – 2013 (Druk nr 181). 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe 
zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków na terenie Miasta Marki  
w okresie od 1 czerwca 2008 roku do 31 maja 2009 roku (Druk nr 180). 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę nr XXXV/252/2005 Rady 
Miasta Marki z dnia 30 listopada 2005 roku w sprawie ustalenia opłat za świadczenia 
udzielane przez przedszkola, dla których organem prowadzącym jest Miasto Marki 
(Druk nr 170). 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia zasad korzystania ze stołówek 
zorganizowanych w przedszkolach i szkołach prowadzonych przez Miasto Marki 
(Druk nr 169). 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaopiniowania wniosku o uznanie lasów  
za ochronne (Druk nr 152). 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w trybie 
bezprzetargowym nieruchomości gruntowej, stanowiącej mienie komunalne, na rzecz 
właściciela nieruchomości przyległej (Druk nr 172). 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w trybie 
bezprzetargowym nieruchomości gruntowej, stanowiącej mienie komunalne, na rzecz 
właściciela nieruchomości przyległej (Druk Nr 173). 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w trybie 
bezprzetargowym nieruchomości gruntowej, stanowiącej mienie komunalne, na rzecz 
właściciela nieruchomości przyległej (Druk nr 174). 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w trybie 
bezprzetargowym nieruchomości gruntowej, stanowiącej mienie komunalne, na rzecz 
właściciela nieruchomości przyległej (Druk nr 175). 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie  
do zasobu  nieruchomości gminnych, niezabudowanej nieruchomości gruntowej  
(Druk nr 176). 
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17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie skargi pani Jolanty Kur na działalność 

Burmistrza (Druk nr 178). 
18. Rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na rozwiązanie stosunku 

pracy z radnym Miasta Marki (Druk nr 179). 
19.Interpelacje i zapytania radnych. 
20.Sprawy różne. 
21. Zamknięcie posiedzenia. 

 
Pkt 3. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do porządku obrad. 
 
Burmistrz Janusz Werczyński złożył następujące wnioski: 

1) wycofał projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie  
w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków na terenie Miasta Marki w okresie  
od 1 czerwca 2008 roku do 31 maja 2009 roku (Druk nr 180) zapisany w porządku 
obrad jako punkt 8. w związku z uwagami Komisji Budżetowo – Gospodarczej, która 
nie wydała opinii o ww. uchwale,  

2) wycofał projekt uchwały w sprawie Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji 
urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych będących w posiadaniu 
Wodociągu Mareckiego Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością w Markach na lata 
2008 – 2013 (Druk nr 181), zapisany w porządku obrad jako punkt 7., ponieważ jest 
on ściśle związany z Drukiem 180, 

3) wycofał projekt uchwały w sprawie ustalenia zasad korzystania ze stołówek 
zorganizowanych w przedszkolach i szkołach prowadzonych przez Miasto Marki 
(Druk nr 169) zapisany w porządku obrad jako punkt 10., w związku ze zgłoszonymi 
przez Komisję Oświaty, Kultury i Sportu licznymi uwagami do projektu. 

 
Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko zarządziła głosowanie dwóch wniosków  
w sprawie wycofania z porządku obrad: 8. punktu „Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie 
zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków  
na terenie Miasta Marki w okresie od 1 czerwca 2008 roku do 31 maja 2009 roku (Druk  
nr 180)” oraz 7. punktu „Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Wieloletniego planu 
rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych będących  
w posiadaniu Wodociągu Mareckiego Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością w Markach 
na lata 2008 – 2013 (Druk nr 181)”. 
 
Głosowanie 
za zdjęciem punktu 7. i 8. z porządku obrad– 16 
przeciw – 0 
wstrzymujących się – 0 
W trakcie głosowania obecnych było 16. radnych (nieobecni: B. Dąbkowski, 
G.Młodzianowski, J.Sowińska). 
 
Wniosek uzyskał poparcie bezwzględnej większości głosów ustawowego składu Rady.  
 
Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko zarządziła głosowanie wniosku w sprawie 
wycofania z porządku obrad 10. punktu: „Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia 
zasad korzystania ze stołówek zorganizowanych w przedszkolach i szkołach prowadzonych 
przez Miasto Marki (Druk nr 169)”. 
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Głosowanie 
za zdjęciem punktu 10. z porządku obrad– 16 
przeciw – 0 
wstrzymujących się – 0 
W trakcie głosowania obecnych było 16. radnych (nieobecni: B. Dąbkowski, 
G.Młodzianowski, J.Sowińska). 
 
Wniosek uzyskał poparcie bezwzględnej większości głosów ustawowego składu Rady.  
 
Więcej wniosków nie zgłoszono. 
 
Porządek obrad po zmianach przedstawiał się następująco. 

1.   Otwarcie sesji. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z XVI sesji z dnia 12 marca 2008 roku. 
5. Informacja z działalności Burmistrza Miasta Marki (Druk nr 171). 
6. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę nr XV/119/2008 Rady Miasta 

Marki z dnia 30 stycznia 2008 roku w sprawie budżetu Miasta Marki na 2008 rok 
(Druk nr 182).  

7. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę nr XXXV/252/2005 Rady 
Miasta Marki z dnia 30 listopada 2005 roku w sprawie ustalenia opłat za świadczenia 
udzielane przez przedszkola, dla których organem prowadzącym jest Miasto Marki 
(Druk nr 170). 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaopiniowania wniosku o uznanie lasów  
za ochronne (Druk nr 152). 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w trybie 
bezprzetargowym nieruchomości gruntowej, stanowiącej mienie komunalne, na rzecz 
właściciela nieruchomości przyległej (Druk nr 172). 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w trybie 
bezprzetargowym nieruchomości gruntowej, stanowiącej mienie komunalne, na rzecz 
właściciela nieruchomości przyległej (Druk Nr 173). 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w trybie 
bezprzetargowym nieruchomości gruntowej, stanowiącej mienie komunalne, na rzecz 
właściciela nieruchomości przyległej (Druk nr 174). 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w trybie 
bezprzetargowym nieruchomości gruntowej, stanowiącej mienie komunalne, na rzecz 
właściciela nieruchomości przyległej (Druk nr 175). 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie  
do zasobu  nieruchomości gminnych, niezabudowanej nieruchomości gruntowej  
(Druk nr 176).   

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie skargi pani Jolanty Kur na działalność 
Burmistrza (Druk nr 178). 

15. Rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na rozwiązanie stosunku 
pracy z radnym Miasta Marki (Druk nr 179). 

16.Interpelacje i zapytania radnych. 
17.Sprawy różne. 
18. Zamknięcie posiedzenia. 
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Pkt 4. Przyjęcie protokołu z XVI sesji z dnia 12 marca 2008 roku. 
 
Do chwili rozpoczęcia sesji radni nie wnieśli na piśmie żadnych poprawek, ani uzupełnień                 
do protokołu, w związku z powyższym Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko 
zarządziła głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu Nr 16 z XVI sesji Rady Miasta Marki          
z dnia 12 marca 2008  roku. 
 
Głosowanie 
za przyjęciem protokołu – 14 
przeciw – 0 
wstrzymujących się – 3 
W trakcie głosowania obecnych było 17. radnych (nieobecni: B. Dąbkowski, J. Sowińska). 
 
Protokół z XVI sesji Rady Miasta Marki z dnia 12 marca 2008 roku został przyjęty. 
 
Pkt 5. Informacja z działalności Burmistrza Miasta Marki (Druk nr 171). 
 
Informacja o pracy Burmistrza od 5 marca do 8 kwietnia 2008 roku stanowi załącznik  
nr 2 do protokołu. 
 
Burmistrz Janusz Werczyński udzielił szczegółowych odpowiedzi na pytania sformułowane 
przez radnych: 

- Tadeusza Skłodowskiego dotyczące punktów: 5,16, 24, 25, 26, 28; 
- Urszuli Paszkiewicz dotyczące punktu 38. 

 
Pkt 6. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę nr XV/119/2008 Rady 
Miasta Marki z dnia 30 stycznia 2008 roku w sprawie budżetu Miasta Marki na 2008 
rok (Druk nr 182).  
 
Projekt uchwały z opinią Radcy Prawnego stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
Burmistrz Janusz Werczyński szczegółowo omówił proponowane zmiany w budżecie na 2008 
rok zawarte w Druku nr 182 oraz w Druku nr 183, w którym uwzględniono dodatkowe 
zmiany (Druk nr 183 stanowi załącznik nr 4 do protokołu).  
Materiały opisowe stanowią załącznik nr 5 do protokołu. 
 
Komisja Budżetowo – Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zawarty          
w Druku nr 182.  
 
Nie została podjęta dyskusja. 
 
Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko zarządziła głosowanie w sprawie podjęcia 
uchwały zmieniającej uchwałę nr XV/119/2008 Rady Miasta Marki z dnia 30 stycznia 2008 
roku w sprawie budżetu Miasta Marki na 2008 rok (Druk nr 182) wraz ze zmianami 
uwzględnionymi w Druku nr 183. 
 
Głosowanie 
za podjęciem uchwały – 13 
przeciw – 2 
wstrzymujących się – 2 
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W trakcie głosowania obecnych było 17. radnych (nieobecni: B. Dąbkowski, J. Sowińska). 
 
Uchwała została podjęta, otrzymała Nr XVII/149/2008 i stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 
Pkt 7. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę nr XXXV/252/2005 Rady 
Miasta Marki z dnia 30 listopada 2005 roku w sprawie ustalenia opłat za świadczenia 
udzielane przez przedszkola, dla których organem prowadzącym jest Miasto Marki 
(Druk nr 170). 
 
Projekt uchwały z opinią Radcy Prawnego stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
Burmistrz Janusz Werczyński poinformował, że projekt uchwały został przygotowany  
na wniosek Dyrektorów wszystkich publicznych  placówek  przedszkolnych, którzy zwrócili 
się o podniesienie opłaty stałej za uczęszczanie dziecka do przedszkola do 130 zł miesięcznie.  
 
Komisja Oświaty, Kultury i Sportu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w Druku 170. 
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 
Nie została podjęta dyskusja. 
 
Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko zarządziła głosowanie w sprawie podjęcia 
uchwały zmieniającej uchwałę nr XXXV/252/2005 Rady Miasta Marki z dnia 30 listopada 
2005 roku w sprawie ustalenia opłat za świadczenia udzielane przez przedszkola, dla których 
organem prowadzącym jest Miasto Marki (Druk nr 170). 
 
Głosowanie 
za podjęciem uchwały – 17 
przeciw – 0 
wstrzymujących się – 0 
W trakcie głosowania obecnych było 17. radnych (nieobecni: B. Dąbkowski, J. Sowińska). 
 
Uchwała została podjęta jednogłośnie, otrzymała Nr XVII/150/2008 i stanowi załącznik  
nr 9 do protokołu. 
 
Pkt 8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaopiniowania wniosku o uznanie 
lasów za ochronne (Druk nr 152). 
 
Projekt uchwały z opinią Radcy Prawnego stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 
Burmistrz Janusz Werczyński przypomniał, że projekt uchwały został przygotowany  
na wniosek Dyrektora Regionalnej Dyrekcji Lasów Państwowych w Warszawie; na sesji  
w dniu 12 marca br. projekt uchwały (Druk nr 152) został skierowany do Komisji Zdrowia, 
Opieki Społecznej, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Środowiska do ponownego 
rozpatrzenia. 
 
Komisja Zdrowia, Opieki Społecznej, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Środowiska 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zawarty w Druku 152. 
 
Nie została podjęta dyskusja. 

 5



Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko zarządziła głosowanie w sprawie podjęcia 
uchwały w sprawie zaopiniowania wniosku o uznanie lasów za ochronne (Druk nr 152). 
 
Głosowanie 
za podjęciem uchwały – 12 
przeciw – 1 
wstrzymujących się – 4 
W trakcie głosowania obecnych było 17. radnych (nieobecni: B. Dąbkowski, J. Sowińska). 
 
Uchwała została podjęta, otrzymała Nr XVII/151/2008 i stanowi załącznik nr 11 do 
protokołu. 
 
Pkt 9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w trybie 
bezprzetargowym nieruchomości gruntowej, stanowiącej mienie komunalne, na rzecz 
właściciela nieruchomości przyległej (Druk nr 172). 
 
Projekt uchwały z opinią Radcy Prawnego stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
 
Burmistrz Janusz Werczyński omówił projekt uchwały dotyczący zbycia działki nr ewid. 
26/11 o pow. 273 m2 w obrębie 1-12 położonej przy ul. Olimpijskiej (w celu poprawy 
warunków zagospodarowania nieruchomości przyległej). 
 
Komisja Budżetowo – Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zawarty          
w Druku nr 172.  
 
Nie została podjęta dyskusja w tym punkcie porządku obrad. 
 
Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko zarządziła głosowanie w sprawie podjęcia 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w trybie bezprzetargowym nieruchomości 
gruntowej, stanowiącej mienie komunalne, na rzecz właściciela nieruchomości przyległej 
(Druk nr 172). 
 
Głosowanie 
za podjęciem uchwały – 17 
przeciw – 0 
wstrzymujących się – 0 
W trakcie głosowania obecnych było 17. radnych (nieobecni: B. Dąbkowski, J. Sowińska). 
 
Uchwała została podjęta jednogłośnie, otrzymała Nr XVII/152/2008 i stanowi załącznik nr 13 
do protokołu. 
 
Pkt 10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w trybie 
bezprzetargowym nieruchomości gruntowej, stanowiącej mienie komunalne, na rzecz 
właściciela nieruchomości przyległej (Druk Nr 173). 
 
Projekt uchwały z opinią Radcy Prawnego stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
 
Burmistrz Janusz Werczyński przedstawił projekt uchwały dotyczący zbycia działki nr ewid. 
26/12 o pow. 264 m2 w obrębie 1-12 położonej przy ul. Olimpijskiej (w celu poprawy 
warunków zagospodarowania nieruchomości przyległej). 
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Komisja Budżetowo – Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zawarty          
w Druku nr 173.  
 
Nie została podjęta dyskusja w tym punkcie porządku obrad. 
 
Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko zarządziła głosowanie w sprawie podjęcia 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w trybie bezprzetargowym nieruchomości 
gruntowej, stanowiącej mienie komunalne, na rzecz właściciela nieruchomości przyległej 
(Druk nr 173). 
 
Głosowanie 
za podjęciem uchwały – 17 
przeciw – 0 
wstrzymujących się – 0 
W trakcie głosowania obecnych było 17. radnych (nieobecni: B. Dąbkowski, J. Sowińska). 
 
Uchwała została podjęta jednogłośnie, otrzymała Nr XVII/153/2008 i stanowi załącznik nr 15 
do protokołu. 
 
Pkt 11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w trybie 
bezprzetargowym nieruchomości gruntowej, stanowiącej mienie komunalne, na rzecz 
właściciela nieruchomości przyległej (Druk nr 174). 
 
Projekt uchwały z opinią Radcy Prawnego stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 
 
Burmistrz Janusz Werczyński poinformował, że projekt uchwały dotyczy zbycia działki  
nr ewid. 78/2 o pow. 99 m2 w obrębie 5-10 położonej przy ul. Poznańskiej (w celu poprawy 
warunków zagospodarowania nieruchomości przyległej). 
 
Komisja Budżetowo – Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zawarty          
w Druku nr 174.  
 
Nie została podjęta dyskusja w tym punkcie porządku obrad. 
 
Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko zarządziła głosowanie w sprawie podjęcia 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w trybie bezprzetargowym nieruchomości 
gruntowej, stanowiącej mienie komunalne, na rzecz właściciela nieruchomości przyległej 
(Druk nr 174). 
 
Głosowanie 
za podjęciem uchwały – 17 
przeciw – 0 
wstrzymujących się – 0 
W trakcie głosowania obecnych było 17. radnych (nieobecni: B. Dąbkowski, J. Sowińska). 
 
Uchwała została podjęta jednogłośnie, otrzymała Nr XVII/154/2008 i stanowi załącznik nr 17 
do protokołu. 
 

 7



Pkt 12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w trybie 
bezprzetargowym nieruchomości gruntowej, stanowiącej mienie komunalne, na rzecz 
właściciela nieruchomości przyległej (Druk nr 175). 
 
Projekt uchwały z opinią Radcy Prawnego stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 
 
Burmistrz Janusz Werczyński omówił projekt uchwały dotyczący zbycia działki nr ewid. 35/9 
o pow. 98 m2 w obrębie 5-05 położonej w rejonie ul. Szkolnej (w celu poprawy warunków 
zagospodarowania nieruchomości przyległej). 
 
Komisja Budżetowo – Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zawarty          
w Druku nr 175.  
 
Nie została podjęta dyskusja w tym punkcie porządku obrad. 
 
Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko zarządziła głosowanie w sprawie podjęcia 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w trybie bezprzetargowym nieruchomości 
gruntowej, stanowiącej mienie komunalne, na rzecz właściciela nieruchomości przyległej 
(Druk nr 175). 
 
Głosowanie 
za podjęciem uchwały – 17 
przeciw – 0 
wstrzymujących się – 0 
W trakcie głosowania obecnych było 17. radnych (nieobecni: B. Dąbkowski, J. Sowińska). 
 
Uchwała została podjęta jednogłośnie, otrzymała Nr XVII/156/2008 i stanowi załącznik nr 19 
do protokołu. 
 
Pkt 13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie  
do zasobu  nieruchomości gminnych, niezabudowanej nieruchomości gruntowej (Druk 
nr 176). 
 
Projekt uchwały z opinią Radcy Prawnego stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 
 
Burmistrz Janusz Werczyński przedstawił projekt uchwały dotyczący nabycia działek  
nr ewid. 30/7, 31/9, 31/13, 31/17 i 31/21 z obrębu 5-07 o łącznej powierzchni 2.128 m2  

w rejonie ul. Zagłoby, przeznaczonych pod drogę wewnętrzną. 
 
Komisja Budżetowo – Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zawarty          
w Druku nr 176.  
 
Nie została podjęta dyskusja w tym punkcie porządku obrad. 
 
Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko zarządziła głosowanie w sprawie podjęcia 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie do zasobu  nieruchomości 
gminnych, niezabudowanej nieruchomości gruntowej (Druk nr 176). 
 
Głosowanie 
za podjęciem uchwały – 17 
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przeciw – 0 
wstrzymujących się – 0 
W trakcie głosowania obecnych było 17. radnych (nieobecni: B. Dąbkowski, J. Sowińska). 
 
Uchwała została podjęta jednogłośnie, otrzymała Nr XVII/156/2008 i stanowi załącznik nr 21 
do protokołu. 
 
Pkt 14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie skargi pani Jolanty Kur na 
działalność Burmistrza (Druk nr 178). 
 
Projekt uchwały z opinią Radcy Prawnego stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 
 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Izabela Brzezińska odczytała projekt uchwały wraz  
z uzasadnieniem. 
 
Burmistrz Janusz Werczyński udzielił odpowiedzi na pytania sformułowane przez radnego 
Tadeusz Skłodowskiego. 
 
Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko zarządziła głosowanie w sprawie podjęcia 
uchwały w sprawie skargi pani Jolanty Kur na działalność Burmistrza (Druk nr 178). 
 
Głosowanie 
za podjęciem uchwały – 19 
przeciw – 0 
wstrzymujących się – 0 
W trakcie głosowania obecnych było 19. radnych. 
 
Uchwała została podjęta jednogłośnie, otrzymała Nr XVII/157/2008 i stanowi załącznik nr 23 
do protokołu. 
 
Pkt 15. Rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na rozwiązanie 
stosunku pracy z radnym Miasta Marki (Druk nr 179). 
 
Projekt uchwały z opinią Radcy Prawnego stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 
 
Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko poinformowała, że w lutym br. Prezes 
Zarządu Państwowego Funduszu Osób Niepełnosprawnych, zgodnie z art. 25 ust. 2 ustawy  
z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym, zwrócił się z prośbą o wyrażenie zgody na 
rozwiązanie stosunku pracy z radnym Filipem Rżewskim; Przewodnicząca Rady przedstawiła 
również stanowisko Komisji Zakładowej Nr 2840 NSZZ „Solidarność” w PFRON oraz 
stanowisko radnego Filipa Rżewskigo (kopie pism stanowią załącznik nr 25 do protokołu). 
 
Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko złożyła wniosek, aby Rada Miasta Marki  
nie wyraziła zgody na rozwiązanie stosunku pracy z radnym Filipem Rżewskim. 
 
W dyskusji głos zabrali radni: Jacek Orych, Paweł Adamczyk, Grzegorz Młodzianowski, 
Bogdan Trzemecki, Tadeusz Skłodowski, Filip Rżewski, który udzielił dodatkowych 
wyjaśnień oraz Burmistrz Janusz Werczyński.  
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Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko zarządziła głosowanie wniosku  
o niewyrażenie przez Radę Miasta Marki zgody na rozwiązanie stosunku pracy z radnym 
Filipem Rżewskim. 
 
Głosowanie 
za przyjęciem wniosku – 15 
przeciw – 0 
wstrzymujących się – 2 
W trakcie głosowania obecnych było 19. radnych. 
W głosowaniu nie wzięli udziału radni: Paweł Chojnowski oraz Filip Rżewski. 
 
Wniosek został przyjęty. 
 
W dalszej dyskusji głos zabrali radni: Jacek Orych, Marek Mańk, Paweł Adamczyk oraz 
Radca Prawny Maria Olszak. 
 
Radny Paweł Adamczyk złożył wniosek, aby wystąpić do PFRON-u  o szczegółowe 
uzasadnienie przyczyn rozwiązania stosunku pracy z radnym Filipem Rżewskim,  
a głosowanie nad uchwałą przenieść na następną sesję. 
 
Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko zarządziła głosowanie nad ww. wnioskiem. 
 
Głosowanie 
za przyjęciem wniosku – 3 
przeciw – 12 
wstrzymujących się – 3 
W trakcie głosowania obecnych było 19. radnych. 
W głosowaniu nie wziął udziału radny Filip Rżewski. 
 
Wniosek został odrzucony. 
 
Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko zamknęła dyskusję i  zarządziła głosowanie  
w sprawie podjęcia uchwały w sprawie niewyrażenia zgody na rozwiązanie stosunku pracy  
z radnym Miasta Marki. 
 
Głosowanie 
za podjęciem uchwały – 14 
przeciw – 0 
wstrzymujących się – 4 
W trakcie głosowania obecnych było 19. radnych. 
W głosowaniu nie wziął udziału radny Filip Rżewski. 
 
Uchwała została podjęta, otrzymała Nr XVII/158/2008 i stanowi załącznik nr 26 do 
protokołu. 
 
Radny Filip Rżewski podziękował za podjęcie uchwały w tym brzmieniu. 
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Pkt 16. Interpelacje i zapytania radnych. 
 
Burmistrz Janusz Werczyński odczytał interpelację radnego Jana Orłowskiego w sprawie 
rekultywacji byłego wysypiska odpadów przy ul. Okólnej w Markach oraz udzieloną, 
odpowiedź (kopie pism stanowią załącznik nr 27 do protokołu). 
 
Pkt 17. Sprawy różne. 
 
1.Przewodniczaca Rady Maria Przybysz – Piwko odczytała wniosek Komisji Oświaty, 
Kultury i Sportu w sprawie powołania Miejskiego Zespołu ds. nazewnictwa ulic przy 
Burmistrzu. 
Wniosek stanowi załącznik nr 28 do protokołu. 
 
W wyniku krótkiej dyskusji – w której głos zabrali: radny Tadeusz Skłodowski, radny Marek 
Kroczek oraz Burmistrz Janusz Werczyński ustalono, że Komisja Oświaty, Kultury i Sportu 
zaproponuje skład Zespołu. 
 
2.Przewodnicząca Rady Maria Przybysz Piwko przedstawiła: 

• pismo pana Tadeusza Wojciechowskiego w sprawie palenia śmieci przez 
mieszkańców, a także niszczenia i zaśmiecania lasu w rejonie ulicy Sosnowej oraz 
odpowiedź udzieloną przez Zastępcę Burmistrza (kopie pism stanowią załącznik  
nr 29 do protokołu); 

• stanowisko Ministerstwa Infrastruktury Departamentu Strategii Budownictwa  
i Mieszkalnictwa dotyczące zasadności pobierania opłat za wodę od lokatorów 
budynków komunalnych: „…jeśli zdrój wybudowany został wyłącznie po to by 
zapewnić wodę mieszkańcom określonych budynków, nieposiadających  innego 
źródła zaopatrzenia, to istnieje podstawa, by kosztami dostarczanej w ten sposób 
wody obciążyć mieszkańców z niej korzystających …”; kopia pisma stanowi 
załącznik nr 30 do protokołu; 

• pismo mieszkańców ul Kwiatowej w Markach w sprawie oświetlenia i poprawy 
nawierzchni tej ulicy na odcinku od ul. Piłsudskiego do nr 12;  kopia pisma stanowi 
załącznik nr 31 do protokołu; 

 
W krótkiej dyskusji głos zabrali: radny Bogdan Trzemecki, radny Paweł Adamczyk oraz 
Burmistrz Janusz Werczyński, który powiedział, że w najbliższych dniach zostanie 
podjęta decyzja co do zakresu prac, które będą wykonane w celu poprawy nawierzchni tej 
ulicy. 
 
• stanowisko Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej, Bezpieczeństwa Publicznego  

i Ochrony Środowiska dotyczące wystąpienia pani Wiesławy Lipczyńskiej  
o przyznanie przytulisku w Markach przy ul. Zielonej comiesięcznego wsparcia  
w postaci karmy dla zwierząt, w którym Komisja stwierdza, że należy wystąpić  
do Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Wołominie o zbadanie 
stanu sanitarnego w przytulisku – Stanowisko Komisji stanowi załącznik nr 32  
do protokołu; 

 
Burmistrz Janusz Werczyński zaproponował, żeby w inny sposób rozwiązać omawiany 
problem i po prostu zakupić karmę dla zwierząt ze środków Urzędu Miasta. 
  
Rada Miasta zaakceptowała propozycję Burmistrza. 
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• pismo pani Krystyny Tylińskiej dotyczące budowy drogi S-8 (kopia pisma stanowi 

załącznik nr  33 do protokołu). 
 

3.Burmistrz Janusz Werczyński: 
• przekazał zaproszenie do udziału w 15. Ogólnopolskiej Pielgrzymce Samorządu 

Terytorialnego na Jasną Górę w dniu 25 maja 2008 roku (zaproszenie stanowi 
załącznik nr 34 do protokołu); 

• powiedział, że dotychczas nie ma informacji z Regionalnej Izby Obrachunkowej   
w sprawie opinii RIO o przedłożonym sprawozdaniu z wykonania budżetu miasta 
Marki za 2007 rok i w związku z tym prawdopodobnie sesja absolutoryjna nie będzie 
mogła odbyć się w ustawowym terminie tj. w kwietniu, a dopiero w pierwszej 
połowie maja (planowany termin 14 maja 2008 roku); 

• poinformował, że w dniu 3 maja o godzinie 1000 w Parafii p.w. Św. Izydora  
w Markach odbędzie się uroczysta Msza Święta w intencji Ojczyzny oraz koncert 
muzyki patriotycznej. 

 
Pkt 18. Zamknięcie posiedzenia. 
 
O godzinie 1615  Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko zamknęła XVII sesję Rady 
Miasta Marki. 
 
 
protokołowała 
Małgorzata Mincberg 
 


